

## Athletic Coach Job, Olympic Centre Upper Austria

The Upper Austrian athletics federation is calling for applications from qualified athletic coaches who are interested in leading a successful junior development program in the Olympic Training Centre in Linz, Austria.

The primary responsibilities of this position are to provide high level coaching to the junior squad and contribute to the overall development of our High Performance Athletic program.

Requirements: High Level Coaching Accreditation (or equivalent) is desirable, as are relevant tertiary qualifications. Coaching and competition experience at the national is also desirable.

If you are interested and for more information please send your CV to: [office@ooelv.at](mailto:office@ooelv.at)

Applications close: 30 August 2021

## Coach (w/m) Leichtathletik, Olympiazentrum Oberösterreich

Der Oberösterreichische Leichtathletikverband sucht einen ausgebildeten Leichtathletik-Coach (w/m), der daran interessiert ist, ein erfolgreiches Nachwuchsleistungsmodell im Leichtathletik-Leistungszentrum Oberösterreich sowie im Olympiazentrum Oberösterreich zu leiten.

Die Kernaufgaben dieser Position sind die Betreuung und Entwicklung der Nachwuchsathleten/innen auf höchstem Niveau und die Sicherstellung der Gesamtentwicklung in der Leichtathletik.

Anforderungen: staatliche Trainer/innen-Ausbildung Leichtathletik (oder gleichwertige Ausbildung), umfassende Trainings- und Wettkampferfahrung

Falls Sie Interesse für diese Position haben und für nähere Informationen senden Sie bitte ein Mail mit Ihrem Lebenslauf an: [office@ooelv.at](mailto:office@ooelv.at)

Anfragen und Bewerbungen bis 30. August 2021